
 
 Muistio 2/2024  

Nakkilan elinkeinotiimin kokous  
 
Aika:  29.4.2024 klo 15.00 
Paikka: Nakkilan kunnanvirasto  
 
Osallistujat:  
 
Markus Ojakoski  kunnanjohtaja Nakkilan kunta puheenjohtaja  
Johanna Syysmäki  hallintojohtaja Nakkilan kunta  
Janette Santala  suunnittelija Nakkilan kunta sihteeri 
Jussi Kivioja   Nakkila Works  
Jussi Kuvaja   Nakkila-Luvian Osuuspankki  
Harri Höglund  Verstas Juhlat  
Heli Lukka   kunnanhallituksen pj  
Maria Salo   Nakkilan Yrittäjät  
Victor Aalto   Nakkilan Yrittäjät pj 
Ilmo Myllymaa  kunnanvaltuuston pj  
Kari Varis  Satakunnan Yrittäjät 
Jari Keinonen Prizztech Oy 
 
Poissa  
Eetu Bragge   Nakkilan Yrittäjät  
 
 
1. Kokouksen avaus  
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.00  
 
2. Kunnan kuulumiset  
 
Markus-Ojakoski  
 

• Tervasmäen louhoksen jatkokäytön suunnittelu (louhinta loppumassa 
todennäköisesti 2026 aikana), virkistysalue voisi olla esimerkiksi; uimaranta, 
maastopyöräreittejä, julkinen sauna/saunamökkejä, maksullinen koirapuisto. Tästä 
on tarkoitus avata kuntalaiskeskustelu. 

• Hyppinki loppumassa, terveyskeskukseen jäämässä satunnaiset sosiaalipalvelut, 
hammashoito ja mahdollisesti neuvolapalvelut, palolaitoksen sopimusta jatketaan. 
Paloaseman yhtiöittämistä mietitään. Esimerkiksi myynti tytäryhtiölle? 

• TE-palvelu uudistus sisältää rahoitusriskin tämänhetkisellä Porin suunnitelmalla, ei 
ole tulossa erillistä johtajaa koko yksikölle. 

• Kouluhankkeen KHO käsittely tulossa 2025 keväällä, yhteiskoulun purkaminen ei 
myöskään ole todennäköisesti vaihtoehto. 

• Maakuntakaava edistyy hyvin. 

• Aurinkovoimahankkeita Nakkilaan esillä 3 keskisuurta ja 1 pieni. 

• Veroennuste: toteuma 3/2024 vastaa talousarviota.  

• Senioritalohanke edistyy, kyselyn perusteella kiinnostusta pieniin osakeasuntoihin 
löytyy. 

• Nakkilan vapaiden tonttien hinnat tulee tarkastaa ja kartoittaa 
markkinointimateriaali tulevaisuuden kysyntää varten. 

• Prizztechillä uusi työkalu, josta liidejä yritysten siirtymiin ja aloittamiseen kunnissa. 
Pyrkimys saada lisäksi myytäviä sekä vuokrattavia toimitiloja näkyviin Prizztechin 
verkkosivuille. 



• Yrittäjien ja kunnan yhteistyömalli testaus 18.5. tapahtumien organisoinnin ja 
järjestämisen osalta. 
 

 
3. Nakkilan Yrittäjien kuulumiset  
 
Marja Salo 
 

• Kevätmarkkinat ja museopäivä sekä Ravintola Lohirannassa Standuppia Nakkilassa 
18.5. 

 
Kari Varis  
 

• Satakunnan yrittäjät neuvottelevat myös hyvinvointialueen kanssa, koska 
hyvinvointialueen toiminnalla on vaikutusta myös yrittäjien toimintoihin. 

• Keskustelua myös TE-palvelu uudistuksesta ja sen vaikutuksista. 

• Kunnanjohtaja toi esiin, että suuret ryhmittymät ja kilpailutuksen keskittäminen 
saattaa pienhankinnoista jättää paikallisten yrittäjien palvelut käyttämättä.  

• Nakkilan kunnan ja Nakkilan yrittäjien kesken solmittavan 
elinkeinolupaussopimuksen tilannekatsaus → käydään läpi sopimukseen tehtyjä 
muutoksia ja lopputulemana todetaan että muutokset on onnistuttu tekemään 
osapuolille sopiviksi.  

• Yrittäjäaktiivinen kunta -kysely tulossa arviolta lokakuussa → kysely toimitetaan 
ennakkoon katsottavaksi Nakkilan yrittäjien puheenjohtajalle, kunnanjohtajalle sekä 
kunnan suunnittelijalle. 

• Kuntabarometrin-vastaukset, (otanta n.8% perustuu reksiterissä oleviin n.500 
Nakkilassa rekisteröitynä olevaan yritykseen) Mielipiteet paikallisyhdistyksen ja 
kunnan yhteistyöstä. 

• Pohdintaa, millainen tietoisuus kunnassa on Satakunnan 
yrittäjyyskasvatusstrategiasta → Nakkilan yrittäjien edustaja Salo ollut kasaamassa 
kyseistä strategiaa. 

• Alkavien yrittäjien neuvonta (Prizztech Oy) on saanut kehuja. 

• Satakunnan yrittäjien kokous Nakkilassa 22.5. Verstaalla. 
 
 
5. Muut esille tulevat asiat  
 
Ei muita esille tulevia asioita 
  
6. Seuraava kokous  
 
3.6. klo 15.00  
 
7. Kokouksen päättäminen  
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 15.46 
 
Janette Santala 
muistion laatija 


